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V Brně dne 28. 5. 2012 

 

Vážený pane magistře, 

 

rád bych vyslovil podporu projektu Věda nás baví. Od první chvíle, kdy jsem o něm slyšel, mě 

projekt velmi zaujal. Názorné a poutavé předávání vědeckých poznatků dětem je něco, co u nás 

dlouhodobě chybí. Zkušenost dítěte je úplně jiná, pokud si může samo věci vyzkoušet, osahat a tím 

získat bezprostřední zkušenost, něž když se pouze dozvídá teoretické poznatky. Projekt Věda nás 

baví dle mého názoru může právě tuto mezeru zaplnit, dát dětem zcela novou zkušenost a podnítit 

jejich zájem o přírodní vědy. Proto jej plně podporuji a velmi vítám, že jej hodláte rozšířit z Prahy  

do dalších měst republiky.  

 

S pozdravem 

    

 

 

 

prof. Mgr. Tomáš Tyc, Ph.D. 

Ústav teoretické fyziky a astrofyziky 

Masarykova univerzita 
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61137 Brno  

 

 

 


